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Udvalget 
Byggeudvalget består af Dorte Qvist, Kim Møller Behrend og Klavs Koefoed (formand). Anders Schnack 

deltager desuden i alle møderne. 

Nyt køkken 

I foråret kunne vi tage det nye køkken i brug. Alt fungerer heldigvis, som det skal og Peter er glad      . Han 

har nu et køkken, der fungerer både fysisk og logistisk meget bedre end det gamle. 

Vi andre kan så forhåbentligt glæde os over, at maden nu kan leveres bedre og hurtigere. Derudover håber 

jeg, at alle har bemærket og glæder sig over, at støjen fra kompressoren til øl-fustager nu er helt væk!  

Til- og ombygning af vores klubhus 
I år har arbejdet i byggeudvalget været domineret med arbejdet for at skabe et projekt for til- og 

ombygning af vores klubhus. 

I løbet af foråret arbejde vi med flere koncepter for byggeprojektet. Et projektforslag blev låst fast i maj 

måned.  

Det var herefter planen at udarbejde et udbudsprojekt, der kunne sendes i udbud primo december 2021 

med planlagt start på byggeprojektet primo februar. På grund af Corona, en kompliceret og langtrukken 

myndighedsproces og ikke mindst travlhed i rådgiverbranchen, nåede vi det desværre ikke. 

Nu er projektet omsider næsten færdigt og klar til at blive sendt i udbud primo maj med planlagt byggestart 

primo oktober. Som det ser ud lige nu, forventes byggeprojektet færdigt 1. februar 2023, så vi er klar inden 

vores jubilæum næste år. 

Under selve byggearbejdet vil der desværre blive lidt trangere kår for Proshoppen og sekretariatet. Det 

håber vi, at alle vil vise forståelse for. 

Med venlig hilsen fra byggeudvalget 

Dorte Qvist, Kim Møller Behrend og Klavs Koefoed 
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